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ZAPISNIK 

 

12. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza 
održane u četvrtak, 24. studenog 2010. godine, s početkom u 17 sati 

u Zagrebu, u prostorijama Hrvatskog streličarskog saveza, 
 Hrvatskog proljeća 34, 10040 Zagreb 

 
Nazočni članovi UO-a: g. Alen Kiđemet, g. Ivan Mustapić, g. Dražen Furdi, g. Dubravko Buden, g. 
Goran Ahel, g. Damir Kolarek 
 
Odsutni g. Igor orlić, g. Dorjan Močinić, g Draško Mihinjač. 
 
Ostali nazočni: g. Zlatko Zubović, predsjednik NO HSS-a 
 
Sjednicom je predsjedavao predsjednik HSS-a, g. Alen Kiđemet 
 
Jednoglasno je usvojen slijedeći dnevni red: 
 

1. Usvajanje Zapisnika 11. sjednice UO održane 21. listopada 2010. 

2. Usvajanje konačnog prijedloga Kalendara natjecanja u 2011. godini 
    -  predlagatelj: Povjerenik za tehnička pitanja g. Igor Orlić 

3. Status izmjena i dopuna Natjecateljskih pravilnika HSS-a 
    -  Natjecateljski pravilnik HSS-a 
    -  Natjecateljski pravilnik Jadranskog pokala 
    -  Natjecateljski pravilnik CRO 3D kupa 
    -  Uvođenje kvalifikacijskog praga za stjecanje prava nastupa na državnim prvenstvima 
    -  Promjene u pravilima u složenom luku s primjenom od 1. siječnja 2011. 
    -  Uvođenje liga sustava (Pravilnik o vrednovanju rezultata) 
    -  informacije: Povjerenik za tehnička pitanja g. Igor Orlić i po diskusiji svih prisutnih 

4. Razno 
               -  1. Svjetski kup 2. do 7. svibnja 2011. 
                     -  informacije glavni tajnik g. Goran Ahel 
               -  Revizija HOO-a 
                     -  informacije glavni tajnik g. Goran Ahel 
              -   Porezna uprava – obrazloženje prometa po žiro računu Saveza i ulazak  
                        u sustav PDV-a 
                     -  informacije glavni tajnik g. Goran Ahel 
               -  Pokrenut postupak pred Vijećem športske arbitraže HOO-a (stegovne  
                        mjere Alojz  Mauser, Draško Mihinjač) 
                     -  informacije glavni tajnik g. Goran Ahel 
               -  Internet stranica Saveza 
                     -  informacije glavni tajnik g. Goran Ahel 
             -  Potvrda odluka UO između dviju sjednica 
                     -  Razrješenje s funkcije Povjerenika za suđenje g. Anđelka Praskala 
                     -  Imenovanje Povjerenika za suđenje HSS-a (g. Daniel Žugec) 
              -  Nastavak programa osposobljavanja trenera u streličarstvu preko HOA 
                     -  informacije glavni tajnik g. Goran Ahel 
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             - Nacrt Ugovora o pravima i obvezama državnih reprezentativaca 
                     -  informacije g. Ivan Mustapić 
             - ... 

Ad 1.  
Jednoglasno se usvaja  zapisnik 11. sjednice UO održane 24. studenog 2010. god. 

Ad 2. 
 Zadužuje se g. Orlić da kontaktira klubove čiji se traženi termini preklapaju, te da se pronađe 
odgovarajuće rješenje.    
Donešena je jednoglasna odluka da se status ''star'' turnira  dodjeljuje: 

- Indoor  turniri  
o  Rijeka, 26. veljače 2011. 
o  PH Indoor,  6. ožujka 2011. 
o  N. Marof, 13. studenog 2011. 
o  Varaždin, 18. prosinca 2011. 
 

- Outdoor turniri 
o N. Marof, 2. travnja 2011. 
o Rijeka, 4. lipnja 2011. 
o SE Kup, Zagreb, 25. lipnja 2011. 
o PH Outdoor, 10.-11. rujna 2011. 

 
- Field turniri  

o Koprivnica, 28. svibnja 2011. 
o Bjelovar ( Agram), 17. srpnja 2011. 
o PH Field, 30.-31. srpnja 2011. 

Ad 3. 
 G. Mustapić predlaže usvajanje Natjecateljskog pravilnika Jadranskog pokala koji je dogovoren na 
sastanku s predstavnicima LZS. Uvodi se apsolutna kategorija. Svaki od organizatora participira u 
nagradnom fondu za nagrade koje će se podijeliti na finalu. Pucati će se na 40 meta na svakom turniru. 
 Jednoglasno se donosi odluka o usvajanju Natjecateljskog pravilnika Jadranskog pokala. 

 Jednoglasno se donosi odluka da će se CRO 3D Kup 2011. godine pucati po istim pravilima 
kao i Jadranski pokal. U kategoriji tradicionalnog luka i dalje u CRO 3D Kupu mogu pucati i dugi luk i 
dvostruko zakrivljeni, a za Jadranski pokal računaju se rezultati samo onih natjecatelja koji gađaju 
dugim lukom. Postavlja se donja dobna granica za natjecatelje u 3D disciplini na 10 godina starosti 
(godina u kojoj natjecatelj/natjecateljica navršava 10 godina starosti). 

Jednoglasno se prihvaća prijedlog g. Kolareka o uvođenju kvalifikacijskog praga za dvoransko 
prvenstvo države. 

G. Buden informira o novim izmjenama pravila u gađanju složenim lukom. 
 G. Ahel objašnjava prijedlog uvođenja streličarske lige. Bodovali bi se domaći FITA star turniri, 
državna prvenstva za djecu, 2 turnira Jadranskog pokala u Hrvatskoj i državno 3D prvenstvo, a sustav bi 
bio određen Pravilnikom o vrednovanju rezultata. Predlaže se bodovanje  najviše pet najboljih rezultata 
po klubu. G. Mustapić se zalaže za vrednovanje rezultata postignutih i izvan Hrvatske. Donosi se odluka 
o prolongiranju odluke o osnivanju lige do  donošenja odluke o načinu vrednovanja rezultata temeljem 
kojih se dobiva pobijednik lige. 
 
Ad 4. 
 G. Kiđemet informira o razgovorima s Gradom Porečom u svezi organizacije Svjetskog streličarskog 
kupa 2011. godine. Predočen je elaborat natjecanja i dogovoreno uvrštenje u sustav sufinanciranja od 
strane grada. Naglašen je problem da se u istom vikendu kada je i finale Svjetskog kupa održava ''Boat 
show'' na lokaciji koju obično koristimo za finale. Treba provjeriti mogućnost eventualnog preseljenja 
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finala na drugi dio grada koji nije toliko atraktivan za odvijanje finala ili razmotriti mogućnost dogovora 
s organizatorima ''Boat showa'' oko rasporeda korištenja prostora. Isto tako treba provjeriti mogućnosti 
smještaja u hotelima Albatros ili Molindrio, te dogovoriti cijene smještaja.  
 G. Ahel informira o izvršenoj kontroli prometa po žiro računu Saveza za 2009. godinu od strane 
Porezne uprave. Vezano uz eventualnu obavezu ulaska u sustav PDV-a koju je Savez mogao imati u 
skladu sa Zakonom o PDV-u, na traženje Porezne uprave dostavljeno je obrazloženje prometa po žiro 
računu Saveza za 2009. godinu. Kako oko nekih stavki zbog neodređenosti odredbi Zakona o PDV-u, u 
smislu da li su oporezive po Zakonu o PDV-u i Pravilniku o PDV-u, nije dobijen decidiran odgovor niti 
od strane odgovornih osoba u nadležnoj Poreznoj upravi, niti od strane stručnih službi HOO-a, niti 
interne revizije HOO-a, niti našeg knjigovodstvenenog servisa,  upućen je dopis zamolbe za pojašnjenjem 
Središnjem uredu Ministarstva financija RH i Središnjem uredu Porezne uprave u Zagrebu. 
 G. Ahel dodatno informira o izvršenoj reviziji poslovanja Saveza od strane službe interne revizije 
HOO-a po redovnom programu Saveza u dijelu u kojem Savez participira u HOO-u. U buduće će se 
sredstva preko stručnih službi HOO-a povlačiti terminski strogo po određenom dijelu godišnjeg plana, u 
skladu s trenutnim financijskim mogućnostima HOO-a. Obračuni putovanja morat će se vršiti također u 
strogo određenim rokovima po povratku s natjecanja. Nakon obavljene revizije, HOO je transferirao 
sredstva Savezu za sufinanciranje natjecanja EP 3D u Italiji zatraženih još prije zahtjevane revizije te 
omogućio daljnje korištenje sredstava po programima Saveza u HOO-u. 
 G. Ahel informira o dopisu Vijeća športske arbitraže kojim se, na osnovu podnešenih žalbi Vijeću g. 
Mausera i g. Mihinjača na odluke i izrečene stegovne mjere Stegovnog povjerenstva i Upravnog odbora 
Saveza, traži očitovanje i o očitovanju na isto kojeg je istom Vijeću dostavio. 
 G. Ahel informira o pristiglim ponudama za izradu nove internet stranice Saveza. Sustav bi se gradio 
po modulima tako da bi se sustav mogao izrađivati postepeno prema financijskim mogućnostima. 
 Potvrđuju se odluke donešene između dviju sjednica UO o razrješenju povjerenika za suđenje g. 
Anđelka Praskala i imenovanju g. Daniela Žugeca na tu dužnost. 
 G. Ahel informira o obavljenim razgovorima s Hrvatskom olimpijskom akademijom oko mogućnosti 
nastavka osposobljavanja trenera preko HOA, te o mogućnostima otvaranja katedre na Društvenom 
veleučilištu u Zagrebu za osposobljavanje za obavljanje poslova trenera streličarstva. 
 G. Kiđemet informira da je HSS službeno dobio organizaciju Europskog 3D prvenstva 2012.godine, 
te da su već pokrenuti preliminarni razgovori oko izbora lokacije održavanja prvenstva. Stav je da treba 
dati prioritet lokalnim sredinama koje su voljne sufinancirati projekt.  
 G. Mustapić informira o sudjelovanju na osnivačkoj skupštini nove streličarske federacije – IAA, 
koja je nastala reorganizacijom 3D EAA. Osnivači nove federacije su Mađarska i Hrvatska, a sjedište je 
u Budimpešti. Na osnivačkoj skupštini g. Mustapić imenovan je predsjednikom 3D divizije, a g. Kolarek 
glavnim sucem federacije. Prvenstvo Europe u organizaciji nove federacije održat će se 2011. godine, a 
održati će se i dva GP-a od kojih će jedan biti u Hrvatskoj.  
 G. Kiđemet informira o nabavci alkotestera. Također je razgovarano s odgovornim osobama u 
HADA-i te je dogovorena suradnja i edukacija s njihove strane na tečajevima za voditelje streličarstva. 
Predlaže se izrada dokumenta koji bi natjecatelji potpisivali prije početka natjecanja, kojim se prihvaćaju 
FITA antidoping pravila, navedena u istom dokumentu. 
 G. Furdi  predlaže sastanak trenera i voditelja streličarstva svih klubova, gdje bi se donijele 
smjernice budućeg načina rada s novim streličarima. Temelj edukacije trebali bi biti FITA Coaching 
Manual Level 1 i FITA Coaching Manual Level 2. Sastanak bi se održao 11. prosinca 2010. u Bjelovaru.  
  
Zapisničar: 

Damir Kolarek 
       Predsjednik HSS-a 

       Alen Kiđemet 


